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1. Kolimine asenduspindadele 

Lasteaia rühmad kolivad järgmistele asenduspindadele: 

• Väike-Maarja Gümnaasiumi algklasside maja – Õnnetriinud, Mõmmi ja Päiksekiir; 

• Pastoraat – Mesimummid, Pääsusabad ja Tibud; 

• Väike-Maarja seltsimaja – Ruudi; 

• Väike-Maarja muuseum – Põrnikad; 

• Ebavere spordihoone – Hundud. 

Kolimise info ja kuupäevad on saadetud kõigile lastevanematele ELIISi kaudu. Vajalik info ja 

asenduspindadel rühma töö alustamise aeg saadetakse ELIISis enne kolimist veelkord. Samuti 

on saadetud lastevanematele palve aidata oma rühma kolida.. Hetkel on juba mõned 

vabatahtlikud registreerunud. 

Jana Kroll: Palun kõigil jälgida ELIISi teateid. Kõikide küsimuste ja ettepanekutega julgelt 

pöörduda direktori poole. 

Jana Kroll tutvustas hetkeolukorda asenduspindadel, mida remonditakse, millised on seal 

õueala võimalused, parkimiskohad asenduspindade lähedal, laste toitlustamine, laste veo 

korraldus Ebavere spordihoonesse. Lastele, kes jäävad remondi ajaks koju, toimuvad 

muusika- ja liikumistegevused seltsimajas alates märtsi keskpaigast. Kokkuleppel ka 

eripedagoog-logopeedilised tegevused. Täpsem info saadetakse lastevanematele ELIISi 

kaudu. 

Lasteaed jälgib, et asenduspindadel on tagatud lastele vajalikud tervisekaitse- ja kõik 

ohutusnõuded. 

Jana Kroll: Kolimisega seoses on palve lastevanematele jätta lapsed võimalusel kolimispäeval 

koju. Samuti palume asenduspindadel oleku ajal võimalusel lapsele järgi tulla 17.45ks, kuna 

lasteaia töötajad saavad siis oma lapsele järgi minna. 



 

Toimus arutelu. Hoolekogu liikmed olid nõus, et asenduspindadel oleku ajal minnakse lapsele 

lasteaeda järgi 17.45ks. 

Jana Kroll tutvustas asenduspindade kasutamise aega: 

• Väike-Maarja seltsimaja, muuseum ja Ebavere spordihoone on kasutusel ajavahemikul 

märts-mai;  

• algklasside maja ja pastoraat on lasteaia kasutuses augusti lõpuni; 

• juunis ja augustis töötavad algklasside majas ja pastoraadis liidetud suverühmad. 

Jana Kroll: Kuidas on lastevanemate meeleolu enne kolimist? 

Hoolekogu liikmed ütlesid, et meeleolu on rahulik. Kindlasti on vajalik täpsustada kuupäevi. 

 

2. Lasteaia remont 

Jana Kroll tutvustas lasteaia remondi käigus ettevõetavaid töid. Lisaks planeeritud töödele on 

lasteaial soov saada senise liikumissaali kohale laste toitlustusala ja õppeköök. Nende suhtes 

algavad läbirääkimised ehitajaga. 

Remondi järgselt on plaanis korraldada, et lasteaia hoonesse välisjalanõudega ei siseneta. 

Rühmadesse sisenedes saavad lapsed panna jalanõud vastavatele hoidjatele-riiulitele, 

lapsevanemad jätta jalanõud ukse juurde. 

 

3. Uus alushariduse seadus 

Jana Kroll: Alushariduse seadus on uuendamisel. Arvestame juba praegu uuest seadusest 

lähtuvaid nõudeid lasteaia töötajate väljakoolitamisel ja vajadusel uute töötajate tööle 

võtmisel. 

 

4. 2024/2025 õppeaasta algus, rühmade komplekteerimine 

Jana Kroll: Lasteaed on kollektiivpuhkuseks suletud juulikuus. Suverühmad alustavad tööd 

6.augustil algklasside majas ja pastoraadis.  

Lapsed, kes tulevad esmakordselt lasteaeda, palume võimalusel tuua alates septembrist, kui 

oleme tagasi kolinud lasteaia hoonesse. 

Alates septembrist on lasteaias avatud uus väikerühm hariduslike erivajadustega lastele. 

Hetkel on rühma planeeritud 6 last. 

Jana Kroll: Rühmade komplekteerimisel uueks õppeaastaks pean silmas, et võimalikult palju 

oleksid rühmas koos lapsed, kes lähevad ühel aastal kooli. Seetõttu on plaanis võimalusel 

muuta rühmade nimekirju. Kõik muudatused kooskõlastatakse eelnevalt lastevanematega. 

 

5. Info. Küsimused 

• Jana Kroll: Kas on vajalik saata eelnevalt koosoleku päevakord? 

Toimus arutelu. Leiti, et päevakorra saamine eelnevalt on vajalik. 

• Birgit Villo: Lasteaia esise parkla parkimiskohad on kitsad. Autouste avamisel võib 

kõrvalseisvat autot kriimustada. Jana Kroll: Info saab edastatud vallavalitsusse. 

• Heili Tammus: Kas on olnud arutlusel, et noortekeskuse asukoht ei oleks edaspidi 

lasteaia hoones? Hetkel asub noortekeskus seltsimajas asenduspinnal ja noored on seal 

väga rahul. Ettepanekuid noortekeskuse asukoha kohta saab teha vallavalitsusele. 

Toimus arutelu.  

• Jana Kroll: Plaanis oli lasteaia õueala sulgeda, kuid otsustati, et aia uuendamine ja 

uute väravate paigaldamine on otstarbekas teha pärast remonti. 

 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

J.Kroll         S.Orro 

koosoleku juhataja       protokollija 


